بسيسيم الليسه الرحبيين الرحييسم عمليات جريفة جديدة لكتاشب عن الدين القسام

ردا على استشهاد القائد العسكري لكتاشب عز الدين القسام الجناح العسكري لحركة المقاومة الاسلامية حماس فقسسد نفذت الكتاشب هجوما عنيفا على دورية عسكرية صهيونية في منطقة جباليا يوم السبت الموافق ٢/١٨ مما اسفر عن اما بسسسة عدد من افراد الدورية بجراح وهاد ابطال الكتاشب الى قواعدهم بسلام .

وانه لجهاد في سبيل الله نصر أو أستشهاد

- " لدينا صفقات حديثة جدا من قطع الحديد المختلفة وهي معروضة علينا الآن للشراء والا فسيتم تحويلها الى فتسسح للذلك نرجو ارسال ١٠٠ الف ؟ بسرعة قصوى لاتمام الصفقات قبل بيعها ، فالايجابي في حاجة ماسة اليها لاستبدال القطع القديمة التي لا تساوي كلها قطعة عديثة واحدة .
 - * ارسلوا لنا الميزانية المغررة للشركة لشهر ٧٠.
 - ٣٠ يزال الصراف ملاح يرفض اعطاءنا المبلغ ، فاتملوا به ، فظروفنا المالية صعبة
 - * تم اسس الشوصل الى اتفاق لحل مشاكل رفح ، وإذا تكررت الاعتداءات فسنرد على فتح بالاسلوب المناسب

وبارك الله فيكم

ISE-SW 1862/ 0001674

GOVERNMENT EXHIBIT Elbarasse Search - 17 3:04-CR-240-G U.S. v. HLF, et al,

Bate # ISE-SW 1B62/0001674

In the name of God, the Beneficent, the Merciful New daring operations for Ezz Eddin al-Qassam Brigades

In response to the martyrdom of the military leader of Ezz Eddin al-Qassam Brigades, the military wing of the Islamic Resistance Movement, Hamas, the Brigades carried out a violent attack on a Zionist military patrol unit in the Jibalia region on Saturday 7/18. The attack led to the injury of a number of the patrol unit' members and the heros of the Brigades returned safely to their bases.

It is a Jihad for the sake of God. A victory or a martyrdom

- * We have bargains of very modern and different pieces of steel in front of us and they are being offered to us for purchase now. Otherwise, they will be offered to Fatah. Therefore, we hope that you send \$100,000 very quickly to conclude the bargains before they are sold as the positive is in dire need for them to replace the old pieces, all of which are not worth one new piece.
- * Send us the approved budget for the company for month 7.
- * Salah the treasurer still refuses to give us the sum of money. Contact him as our financial situation is difficult.
- * Yesterday, an agreement to solve Fatah's problems has been reached. And if the assaults continue, we will respond to Fatah in the appropriate manner.

May God bless you.

7/20 Seven Up